
Additional charges may apply for On Demand content. Subscription to Optik TV and channel required. Not available with all channels. Online access for some channels requires TELUS Internet service. Mobile access is for use in Canada only on select devices 
within wireless network coverage areas. Data charges may apply for mobile service outside Wi-Fi coverage. An Optik TV account, username and password is required to log onto this service. Select On Demand titles available. Regular rental charges apply. 
Sportsnet is a registered trademark of Rogers Sportsnet Inc. The NBA and individual NBA Event identifications are trademarks,copyright designs and other forms of intellectual property of NBA Properties, Inc. Neither these identifications nor any other 
identifications for which NBA Properties, Inc. holds exclusive licensing rights may be used, in whole or in part, without the prior written consent of NBA Properties, Inc. © NBA Properties, Inc. Network logos and names are trademarks of their respective owners. 
All rights reserved. TELUS, the TELUS logo, Optik, Optik TV and telus.com are trademarks of TELUS Corporation, used under licence. All other trademarks are the property of their respective owners. Prices of features and add-ons such as a la carte TV 
channels/Pick packs and premium TV content are not guaranteed and subject to change anytime. All prices do not include applicable taxes. Minimum system requirements apply. TELUS reserves the right to modify channel lineups and packaging without 
notice. HDTV input equipped television required to watch HD. © 2025 TELUS 25-0225-01

QUEBEC cLEC   N52LAME53755

Get Netflix Premium included and enjoy the ultimate 
ad-free streaming experience with the ability to 
watch up to 4 devices simultaneously, only available 
as part of your Core Plus package.

All prices current as of May 14, 2025. Optik TV Core or Basics is required for all Optik TV subscriptions and subject to change without notice. If you upgrade to an in-market plan, you will not be able to revert back to a previous plan or channel package that is no 
longer in-market. HDTV-input-equipped television required to watch HD. TELUS reserves the right to modify channel lineups and packaging, and regular pricing without notice. Minimum system requirements apply. Eligibility for TV plans may vary by customer 
address. Final eligibility for the services will be determined by a TELUS representative. Prices displayed are per month. For more information on our available combos and packs, visit telus.com/tv. Stingray Music is included with your Optik TV subscription, 
however data charges may apply if you exceed the data usage included with your Internet or mobile service plans or are outside Wi-Fi coverage. Mobile access is for use in Canada only, on select devices within wireless network coverage areas.

Netflix Premium plan ($23.99/mo value) is included at no extra cost with TELUS Optik TV Core Plus packages. Netflix existing account or new account activation required. This offer, Netflix plans and pricing are subject to change. Network logos and names are 
trademarks of their respective owners. All copyrights for images, artwork and trademarks are the property of their respective owners.

Channel  
Selection Guide

CLEQ

Save big on your customized  
bundle of streaming and live TV - 

only with TELUS

Only available and included as part of Core Plus packages

Premium options 

OPTIONAL PREMIUM ADD ONS (A LA CARTE)

Disney+ Premium offers an ad-free experience. 
Plus, stream and download content on up to 10 devices.

Enjoy free prime shipping and unlimited streaming 
of movies, TV shows, music, and more.

Enjoy a vast library of French content including  
on-demand and exclusive originals.

Choose Xbox Game Pass Ultimate and get all the 
benefits of Xbox Gold plus access to 100+ high 
quality games to play across your devices.

discovery+ is the home of your favourite shows and 
exclusive originals, together in one incredible service. 
Enjoy through the discovery+ app.Ad-free

Apple TV+ features exclusive Apple Original shows 
and movies on the Apple TV app. Plus, share your 
subscription with up to 5 family members.

Catch every moment of the world’s biggest sporting 
events with beIN Sports including love games, expert 
commentary and exclusive content.

HD HD

HD

American Networks

HD 
OD

HD 
ODHD

International

Offer subject to change without notice, while quantities last and cannot be combined with promotional prices. Terms and 
conditions apply. Customer may choose one of the following premium options on us for 12 months: Amazon Prime, illico+, or 
Disney+. Amazon.com, Inc. and its affiliates are not sponsors of this promotion. Amazon Prime is a membership service 
regularly costing CDN$ 9.99 per month. Amazon, Amazon Prime, Amazon Prime Video and all related logos are the 
intellectual property of Amazon.com, Inc. or its affiliates. Disney+ subscription auto-renews at $15.99/mo thereafter 
(subject to change). You must be the age of majority in your province or territory of residence to subscribe to Disney+. 
Activation of Amazon Prime, illico+, or Disney+ accounts with the respective provider (collectively the “Providers”) is 
required, and your use of these services is subject to the terms and conditions and privacy policy. from each supplier. If you 
already have an account with a provider, you must first cancel it to take advantage of this offer and avoid double billing.

It’s time to customize
Personalize your TV experience by adding one of these custom packages. 

Eligibility for TV plans may vary by customer address.

Netflix Standard with ads,  
Disney+ with ads, Amazon Prime,  

TELUS Films & Series.

Stream+ Basic

$23/mo.

For a limited time, choose  
1 premium streaming for $0.*

30+ core live TV channels,  
ICI TOU.TV EXTRA

Streaming 
& Live TV

$25/mo.

For a limited time, choose  
1  premium streaming for $0.*

Netflix Premium 
30+ core live TV channels  

ICI TOU.TV EXTRA

More Streaming 
& Live TV

$44/mo.

The premium à la carte add-ons below are available for an additional cost. 
Please ask a representative for details.

For a limited time, add illico+, Disney+, or Amazon Prime for $0 for 12 months.*

You can customize and add any individual channels to your  
TV subscription plan directly at telus.com/myaccount

Review your package

Representative’s name

Phone

Get in touch

BUILD YOUR OWN PACKAGE
 

    More streaming & live TV (Core Plus)

    Streaming & live TV (Core)

    Other                                                                                           

QUB

Customize and pick your channels

Addik TVABC Boston Adult Swim A&E Baby TV

BBC Earth

ABC Seattle Al Jazeera AMC AMC+ Canada

BBC World News Casa CityTV

CMT

CBC TorontoCartoon Network CBS Boston CBS Seattle

Cottage LifeCNBC CNN Crime +
Investigation

Discovery ChannelDejaView

ELLE Fictions

Documentary 
Channel

ÉvasionD Tour EuroNews EWTN FlavourFamily Channel FOX Boston

Game +

FOXNews

Global BCFOX Seattle Game Show Network Global Halifax Home Network HistoriaGlobal Toronto History

ICI ARTVHistory2 ICI SRC 
Alberta

ICI Explora Lifetime

Makeful

Love NatureLCN

Love Nature 4K

ICI SRC BC

Movie TimeMAX MuseumMezzo MSNBC Nat Geo Wild

NBA Canada TVNational Geographic NBC Boston NBC Seattle OUTtvNickelodeon PBS BostonOne Planète+

Prise 2 Rewind Séries+ Showcase
Sportsman 

Channel
Slice Silver Screen 

Classics
Sportsnet 360

Sportsnet 
One/4K

Stingray LoudStingray 
Classica

Télémagino

Stingray 
Country

Stingray Retro

Stingray Vibe Télétoon TFOTÉMOIN The Fight 
Network

The Golf 
Channel

Treehouse

The Learning 
Channel

TVA Sports

The News 
Forum

T + E TVA Ouest TVA Sports 2 W NetworkVision TV Wild Pursuit 
Network

YTV Zeste

Boomerang

HLN

TVA Sports 2 Pack †*

Sportsnet East Sportsnet Ontario 
/4K

Sportsnet WestSportsnet 
Pacific

Sportsnet 4 Pack  †*

All channels are available in HD

† Channels within a dotted box count as a single selection.
* A one-time $4 surcharge will apply when choosing premium sports channels

Core
Start with your core channels.

Legend    HD - High Definition    OD - On Demand

HDHD 
OD

English

HD4K
HDR

** HDHD

French

HD HDHD HD

Montreal

HD 
OD

Toronto

HD 
OD

Montreal

HD 4K**

**4K4K** **4K

HD 
OD

HD HD

HD

HD

HD



Des frais supplémentaires peuvent s'appliquer pour le contenu Sur demande. Un abonnement à Télé Optik et aux chaînes est requis. Non disponible avec toutes les chaînes. L'accès en ligne pour certaines chaînes nécessite le service Internet TELUS. L'accès 
mobile n'est utilisable qu'au Canada sur certains appareils dans les zones de couverture du réseau sans fil. Des frais de données peuvent s'appliquer pour le service mobile hors de la zone de couverture Wi-Fi. Un compte Télé Optik, un nom d'utilisateur et un 
mot de passe sont requis pour se connecter à ce service. Certains titres Sur demande sont disponibles. Les frais de location réguliers s'appliquent. Sportsnet est une marque déposée de Rogers Sportsnet Inc. La NBA et les identifications d'événements NBA 
individuels sont des marques de commerce, des designs protégés par le droit d'auteur et d'autres formes de propriété intellectuelle de NBA Properties, Inc. Ces identifications ou toute autre identification pour laquelle NBA Properties, Inc. détient des droits 
de licence exclusifs ne peuvent être utilisées, en tout ou en partie, sans le consentement écrit préalable de NBA Properties, Inc. © NBA Properties, Inc. Les logos et noms de réseaux sont des marques de commerce de leurs propriétaires respectifs. Tous droits 
réservés. TELUS, le logo TELUS, Optik, Télé Optik et telus.com sont des marques de commerce de TELUS Corporation, utilisées sous licence. Toutes les autres marques de commerce sont la propriété de leurs propriétaires respectifs. Les prix des 
fonctionnalités et des ajouts tels que les chaînes télé à la carte/forfaits À la carte et le contenu télé premium ne sont pas garantis et peuvent être modifiés en tout temps. Tous les prix n'incluent pas les taxes applicables. Des exigences minimales s'appliquent. 
TELUS se réserve le droit de modifier les alignements et les forfaits de chaînes sans préavis. Un téléviseur doté d'une entrée HDTV est requis pour regarder en HD. © 2025 TELUS 25-0225-01

QUEBEC cLEC   N52LAME53755

Obtenez Netflix Premium inclus et profitez de l'expérience 
ultime de diffusion en continu sans publicité avec la possibilité 
de regarder sur jusqu'à 4 appareils simultanément, offert 
uniquement dans le cadre de votre forfait Les Essentiel Plus.

1  Tous les prix sont en vigueur en date du 14 mai 2025. Télé Optik Essentiel ou De base est requis pour tous les abonnements Télé Optik et peut être modifié sans préavis. Si vous passez à un forfait offert sur le marché, vous ne pourrez pas revenir à un forfait ou 
à un ensemble de chaînes précédent qui n'est plus offert sur le marché. Un téléviseur doté d'une entrée HDTV est requis pour regarder en HD. TELUS se réserve le droit de modifier les alignements et les forfaits de chaînes, ainsi que la tarification régulière sans 
préavis. Des exigences minimales s'appliquent. L'admissibilité aux forfaits télé peut varier selon l'adresse du client. L'admissibilité finale aux services sera déterminée par un représentant TELUS. Les prix affichés sont mensuels. Pour plus d'information sur nos 
combos et forfaits disponibles, visitez telus.com/tele. Stingray Musique est inclus avec votre abonnement Télé Optik, toutefois des frais de données peuvent s'appliquer si vous dépassez l'utilisation de données incluse dans vos forfaits Internet ou mobile ou 
si vous êtes hors de la zone de couverture Wi-Fi. L'accès mobile n'est utilisable qu'au Canada, sur certains appareils dans les zones de couverture du réseau sans fil.

2  Le forfait ICI TOU.TV EXTRA est inclus (valeur de 8,99 $/mois) pour les clients consommateurs abonnés aux services Internet haute vitesse, Télé OPTIK, Maison connectée, Protection numérique ou mobile postpayé de TELUS et qui s’inscrivent à http://ici.
tou.tv/telus. Limite d’un accès par client. L’offre n’est ni monnayable, ni transférable. L’application utilise les données du forfait Internet associé au réseau auquel le client se connecte. Les contenus de l’application ICI TOU.TV EXTRA sont disponibles au Canada 
uniquement. Pour plus de détails sur ICI TOU.TV EXTRA et l’abonnement, visitez Centre d'assistance de Radio-Canada. ©CBC/Radio‑Canada.

Le forfait Netflix Premium (d'une valeur de 23,99 $/mois) est inclus sans frais supplémentaires avec les forfaits Télé Optik Essentiel Plus de TELUS. Un compte Netflix existant ou l'activation d'un nouveau compte est requise. Cette offre, les forfaits Netflix et les 
prix sont sujets à changement. Les logos et noms de réseaux sont des marques de commerce de leurs propriétaires respectifs. Tous les droits d'auteur pour les images, les illustrations et les marques de commerce sont la propriété de leurs propriétaires 
respectifs.

Guide de  
sélection des 

chaînes
CLEQ

Économisez gros sur votre forfait  
personnalisé de télé en direct  

et de diffusion en continu -  
exclusif à TELUS

Seulement offert et inclus dans les forfaits Les Essentiels Plus

Options à la carte

AJOUTS OPTIONNELS (À LA CARTE)

Disney+ Premium offre une expérience sans publicité. De plus, 
diffusez et téléchargez du contenu sur jusqu'à 10 appareils.

Profitez de la livraison Prime gratuite et de la diffusion 
illimitée de films, séries télé, musique et plus encore.

illico+ vous offre un accès illimité à un catalogue de plus 
de 6500 contenus francophones pour toute la famille : des 
productions originales, des séries exclusives, des films, des 
émissions jeunesse, à voir en rafale.

Choisissez Xbox Game Pass Ultimate et obtenez tous les 
avantages de Xbox Gold en plus de l'accès à plus de 100 
jeux de haute qualité jouables sur tous vos appareils.

discovery+ est la destination de vos émissions préférées et 
de productions originales exclusives, réunies dans un seul 
service incroyable. Profitez-en via l'application discovery+.sans publicité

Apple TV+ propose des émissions et des films Apple Original 
exclusifs sur l'application Apple TV. De plus, partagez votre 
abonnement avec jusqu'à 5 membres de votre famille.

Ne manquez aucun moment des plus grands événements 
sportifs mondiaux avec beIN Sports, incluant des matchs en 
direct, des commentaires d'experts et du contenu exclusif.

HD HD HD

Réseaux américains

HD 
VSD

HD 
VSDHD

International

*Offre sujette à changement sans préavis, jusqu'à épuisement des stocks et ne peut être combinée aux prix promotionnels. 
Des conditions s'appliquent. Le client peut choisir l'une des options premium suivantes gratuitement pendant 12 mois : Amazon 
Prime, illico+ ou Disney+. Amazon.com, Inc. et ses sociétés affiliées ne sont pas commanditaires de cette promotion. Amazon 
Prime est un service d'abonnement coûtant régulièrement 9,99 $ CA par mois. Amazon, Amazon Prime, Amazon Prime Video 
et tous les logos associés sont la propriété intellectuelle d'Amazon.com, Inc. ou de ses sociétés affiliées. L'abonnement Disney+ 
se renouvelle automatiquement à 15,99 $/mois par la suite (sujet à changement). Vous devez avoir atteint l'âge de la majorité 
dans votre province ou territoire de résidence pour vous abonner à Disney+. L'activation des comptes Amazon Prime, illico+ ou 
Disney+ auprès du fournisseur respectif (collectivement les « Fournisseurs ») est requise, et votre utilisation de ces services est 
assujettie aux conditions d'utilisation et à la politique de confidentialité de chaque fournisseur. Si vous avez déjà un compte 
auprès d'un fournisseur, vous devez d'abord l'annuler pour profiter de cette offre et éviter la double facturation.

C'est le moment de personnaliser
Personnalisez votre expérience télé en ajoutant l'un de ces forfaits.. 

L'admissibilité aux forfaits télé peut varier selon votre adresse.

Netflix Standard avec pub, 
illico+ avec pub, Amazon Prime, 

maCommunauté.

EnContinu+ de base,  
Franco+

28$ par mois

Pour un temps limité, choisissez  
1 service de diffusion premium à 0 $.1 

30+ chaînes télé essentielles en direct,  
ICI TOU.TV EXTRA2

Diffusion en continu et 
télé en direct

25$ par mois

Pour un temps limité, choisissez  
1 service de diffusion premium à 0 $.1 

Netflix Premium 30+ chaînes télé 
essentielles en direct  
ICI TOU.TV EXTRA2

Plus de diffusion en continu  
et de télé en direct

44$ par mois

Les ajouts à la carte ci-dessous sont offerts moyennant des frais 
supplémentaires. Veuillez vous renseigner auprès d'un  

représentant pour plus de détails.

Pour un temps limité, ajoutez illico+, Disney+ ou Amazon Prime  
à 0 $ pendant 12 mois.*

Vous pouvez personnaliser et ajouter des chaînes individuelles à votre 
forfait télé directement sur telus.com/montelus

Révisez votre forfait

Nom du représentant

numéro de téléphone

Contactez-nous

CRÉEZ VOTRE PROPRE FORFAIT
 

    Plus de diffusion en continu et de télé en direct  
          (Les Essentiels Plus)

    Diffusion en continu et télé en direct (Les Essentiels)

    Autre                                                                                           

QUB

Personnalisez et choisissez vos chaînes

Addik TVABC Boston Adult Swim A&E Baby TV

BBC Earth

ABC Seattle Al Jazeera AMC AMC+ Canada

BBC World News Casa CityTV

CMT

CBC TorontoCartoon Network CBS Boston CBS Seattle

Cottage LifeCNBC CNN Crime +
Investigation

Discovery ChannelDejaView

ELLE Fictions

Documentary 
Channel

ÉvasionD Tour EuroNews EWTN FlavourFamily Channel FOX Boston

Game +

FOXNews

Global BCFOX Seattle Game Show Network Global Halifax Home Network HistoriaGlobal Toronto History

ICI ARTVHistory2 ICI SRC 
Alberta

ICI Explora Lifetime

Makeful

Love NatureLCN

Love Nature 4K

ICI SRC BC

Movie TimeMAX MuseumMezzo MSNBC Nat Geo Wild

NBA Canada TVNational Geographic NBC Boston NBC Seattle OUTtvNickelodeon PBS BostonOne Planète+

Prise 2 Rewind Séries+ Showcase
Sportsman 

Channel
Slice Silver Screen 

Classics
Sportsnet 360

Sportsnet 
One/4K

Stingray LoudStingray 
Classica

Télémagino

Stingray 
Country

Stingray Retro

Stingray Vibe Télétoon TFOTÉMOIN The Fight 
Network

The Golf 
Channel

Treehouse

The Learning 
Channel

TVA Sports

The News 
Forum

T + E TVA Ouest TVA Sports 2 W NetworkVision TV Wild Pursuit 
Network

YTV Zeste

Boomerang

HLN

Forfait 2 chaînes sports †*

Sportsnet East Sportsnet Ontario 
/4K

Sportsnet WestSportsnet 
Pacific

Forfait Sportsnet 4 †*

Toutes les chaînes sont offertes en HD

† Les chaînes regroupées dans un encadré pointillé comptent comme une seule sélection.
*Un frais uniques de 4 $ s'applique à la sélection de ces chaînes sportives

Les Essentiels
Commencez avec vos chaînes essentielles. 

Légende     HD - Haute définition VSD - Vidéo sur demande

HDHD 
VSD

English

HD4K
HDR

** HDHD

French

HD HDHD HD

Montreal

HD 
VSD

Toronto

HD 
VSD

Montreal

HD 4K**

**4K4K** **4K

HD 
VSD

HD HD

HD

HD

HD
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